
Reactie op wetsvoorstel

Als horen of communiceren niet vanzelfsprekend is

 Als ouder van 2 dove kinderen maak ik me zorgen over de voorgenomen bezuinigingen 
binnen het speciaal onderwijs. Onze kinderen zitten op dovenonderwijs VSO Kentalis te 
Haren. De doofheid brengt met zich mee dat er passend onderwijs geboden moet worden op 
een passende plek. Op een grote middelbare school, is de kans groot dat een doof kind, qua 
communicatie niet mee kan komen op onderwijs, maar ook op sociaal gebied. Qua onderwijs 
zal er zeker een tolk mee moeten naar dit reguliere onderwijs, waaraan ook grote kosten voor 
de overheid  verbonden zijn. Concreet betekent het dat er bezuinigd wordt op een goede 
onderwijsplek, nl. het speciaal onderwijs, en vervolgens op regulier onderwijs wordt er een 
extra kostenpost gecreëerd.

 Graag zou ik het bovenstaande graag mondeling nader toelichten en verzoek u dan ook 
telefonisch met mij contact op te nemen. (tel.nr. 06-15559315)


